
Anteckningar från jaktledarmötet den 18 november 2017. 

Ordförande hälsade alla välkomna och vi började med att gå igenom avskjutningsläget 

hittills: Vårt mål är 18+18 och vi har fällt 15 vuxna och 19 kalvar. Så långt allt gott och väl 

men vi har en något hög tjurandel. Resterande avskjutning bör inriktas på små kor och 

kvigor. 

Styrelsens skrivelse till länsstyrelsen ang de förändringar i vår avskjutningsplan som gjordes 

utan samråd bör läggas ut på hemsidan. 

Ännu inga arealförändringar inom Destany, men ev kommer ett par justeringar att 

rapporteras senare. 

En ny 3-års plan behöver göras och ett förslag utarbetas av styrelsen inför årsmötet. Mötet 

ansåg dock att vi bör ligga kvar på samma nivå som den senaste (18 + 18), men fördelningen 

ko/tjur bör vara 50/50. 

Övriga frågor: Ett förslag kom att jaktlagen bör sträva efter att värva fler yngre jägare. 

Lars L 


